
ProtokoN Nr 58/16
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatu M i nskiego

w dniu 8 lipca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof PNochocki

czlon kowie Zarzqdu: t-ukasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

oraz: Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydzialu Oswiaty i promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
czeslaw Mazek - z -ca dyrektora sPzoz w Minsku Mazowieckim
Andrzej Solonek - dyr. ZDP w Minsku Mazowieckim

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
5 Podjqcie uchwaly w sprawie nieodplatnego nabycra nieruchomosci polozonej

w Dzigkowiznie.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie przekazania na rzecz Miasta Stolecznego Warszawy

nieruchomosci polozonych w Warszawie Wesolej, zajgtych pod ulice Niemcewicza,
'1 Praskiego Pulku iWspolnq, stanowiqcych drogi powiatowe.

7. Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wynajqcie czqsci nieruchomo6ci
stanowiqcych wtasno6c Powiatu Miriskiego, bqdqcych w uzytkowaniu Samodzielnego
Publicznego Zespoiu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim

B Sprawy zzakresugospodarki nieruchomosciami.
9 Ogloszenie konkursu na stanowisko dyrektora Zespolu Szkot Agrotechnicznych

w Minsku Mazowieckim.
'10. Podjqcie uchwal w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela

ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela mianowanego.
11. Sprawy oswiatowe.
'12 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Centrum

Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim do realizacji
zadania i nwestycyj neg o.

13 Podjqcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drog na terenie
Miasta Sulejowek do kategorii drog gminnych

14. Sprawy drogowe.
1 5. Podjqcie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 r.
16. Sprawy ro2ne.
17. Przylqde protokolu posiedzenia w dniu 4 lipca 2016 r.

1 B. Zamkniqcie posiedzenia.



Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednogtosnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastgpujqcych sprawacn:

- wplyngta kwota 349.325,25 zl z tytutu odszkodowania za nieruchomoSci na
ul. Stankowizna.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- podjqta zostala proba dostarczenia p. Danucie Miraszewskiej uchwaty odwolujqcej
ze stanowiska dyrektora. Uchwala zostata odczytana przez telefon, czyli
p. D. Miraszewska zostala zapoznana zIq uchwalq i wskazala, w jaki sposob ma byc
przekazana ta uchwala. Dodal,2ez-ca dyr.p Bekiesza twierdzi, ze nie ma kontaktu
z paniq dyrektor i nie jest w stanie zdobyc upowaznienia od dyrektora do odbioru tej
uchwaiy. W zwiqzku z tym poczyniono starania , 2eby uchwalg przeslac za pomocE
kuriera i to nie przyniosto skutku, w zwiqzku z powy2szym wyslana zostata listem za
potwierdzeniem odbioru i oczekujemy na zwrotnq informacjg.

Ad,4
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek poinformowal, 2e budowa pawilonu etap

lV jest kontynuowana. Obecnie wykonywane sq kanaly wentylacyjne na parrerze, na
I i ll pigtrze kanaly zostaly w zasadzie wykonane, montowane sE centrale
wentylacyjne, sq wykonywane instalacje gazow medycznych, zakoriczone sE prace
zewnqtrzne Wzy budowie drogi dojazdowej i miejsc parkingowych, uzupelniana jest
kanalizaila deszczowa. W zasadzie zamontowana jest konstrukcja do stropow przy
salach operacyjnych pod kolumny chirurgiczne. Dodal, ze tempo robot jest niezle, ale
zasugerowal,2e jest poczqtek lipca i wykonawca musi przyspieszyc tempo robot, bo
sporo prac jest jeszcze do wykonania.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e zatwierdzone zostaly karty materialowe na caly
sprzqt w ramach tego kontraktu, wykonawca twierdzi, 2e ten sprzgt luZ zamowil,
Pozostaje kwestia wykonczenia sal operacyjnych, prace konstrukcyjne wykonywane
sq w firmie i bgdq przewiezione i montowane na salach operacyjnych.
Powiedzial, 2e na pewno bgdq roboty dodatkowe, a na dzien dzisiejszy warto6c tych
robot to kwota 30.000 zt brutto.
Nastgpnie poinformowal, 2e oglaszany bqdzie przelarg na modernizacjq rozdzielni
elektrycznej, ktora jest przy agregacie na terenie zakladu. Ponadto ogloszony
zostanie przetarg na zakup i montaz ups-ow. W zwiqzku ze zwiqkszeniem mocy dla
tego obiektu istnieje potrzeba przebudowy rozdzielni elektrycznej, ktorej wtascicielem
jest zaklad energetyczny, trwajq obecnie prace projektowe nad przebudowa tei
rozdzielni.
Nastqpnie poinformowaN, 2e w przychodni wykonywane sq roboty rozbiorkowe, kucie
tynkow, zdjqcie wykladzin, czqsciowo posadzek, wykonywane sE nadproza nad
drzwiami, zdemontowana zostala instalacja co. i wodno-kanalizacyjna i grzejniki,
Rozpoczqty siq prace przy wykonywaniu nowej instalacji co. Wykonawca na chwilg
obecnq nie sygnalizowal wiqkszych problemow i twierdzi, ze termin realizacii zadania
na koniec listopada zostanie skroconv,



P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e podpisana zostala umowa na zakup karetki,
a w dniu dzisiejszym jest otwarcie oferl na zakup i montaz windy w przychodni.

Skarbnik Powiatu zwrocila sig z pytaniem, ilu pracownikow pracuje na budowie.
P. Czeslaw Mazek powiedziat, ze kilkunastu pracownikow i jego zdaniem jest ich za
malo, nie widzial pracownikow zwiqzanych z robotami murarskimi i tynkarskimi.
Dodal, 2e kierownik budowy zapewnif, 2e od poniedzialku bqdzie iuz wiqcej
pracownikow.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zaapelowal o staly nadzor nad tym, co sig
dzieje na budowie i gdyby zaistnialy jakies niepokojqce sytuacje zwrocil siQ
o przekazywanie informacji.

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo6ciami Wojciech Osiriski

wyjasnil, 2e przygotowany projekt uchwaly jest wykonaniem uchwaly Rady Powiatu
podjqtej na ostatniej sesji. Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie
nieodplatnego nabycia nieruchomosci polozonej w Dzigkowiznie; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat sig
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 345116 w sprawie nieodpNatnego
nabycia nieruchomo6ci polozonej w Dzigkowi2nie.

Ad, 6
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami - Wojciech Osinski wyjasnil,

2e przygotowany projekt uchwaty jest wykonaniem uchwafy Rady Powiatu podjgtej
na ostatniej sesji, a nastqpnie odczytat projekt uchwaNy w sprawie przekazania na
rzecz Miasta Stolecznego Warszawy nieruchomosci polozonych w Warszawie
wesolej, zajqrych pod ulice Niemcewicza, 1 Praskiego pulku i wspolnq,
stanowiqcych drogi powiatowe.
Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 346/16 w sprawie przekazania na rzecz
Miasta StoNecznego Warszawy nieruchomo6ci poNozonych w Warszawie
wesolej, zajgtych pod ulice Niemcewicza, 1 Praskiego Purtku i wspolnq,
stanowiqcych drogi powiatowe.

Ad. 7

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami powiedzial, 2e dyrektor
SPZOZ w Minsku Maz. wystqpit o wyrazenie zgody na wydzierzawienie na okres
3 lat czgsci nieruchomosci tj.:
- pomieszczen w budynku gtownym szpitala o pow. do 193 mkw.
- pomieszczenia w budynku biurowo-warsztatowym o pow. do 57 mkw.
- pomieszczenia i pow. do 20 mkw. w budynku przychodni lekarskiej
z przeznaczeniem dla firmy swiadczqcej uslugi utrzymania czystosci i transporlu
wewngtrznego w SPZOZ.
Nastqpnie przedstawit projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wynajgcie
czqSci nieruchomosci stanowiqcych wlasnoSc Powiatu Miriskiego, bqdqcych
w uzytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku



Mazowieckim. Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 347116 w sprawie wyrazenia zgody na
wynajgcie czq6ci nieruchomo6ci stanowiqcych wlasno66 Powiatu Minskiego,
bgdqcych w u2ytkowaniu Samodzielnego Publicznego ZespoNu Opieki
Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.

Ad. 8

Naczelnik - wojciech osinski przypomnial, ze i marca br. wplynqlo pismo
z Urzqdu Miasta w Sulejowku o przekazanie na okres 3 lat zarzqdu nad odcinkiem
ul. Czynu Spotecznego miqdzy skrzy2owaniem ul. Asfaltowej a ul. Przejazd W dniu
10 marca br. przeslana zostala odpowied2,2e powiat minski w 2011 r. realizowal
zadanie przebudowy drogi powiatowej nr 2284W obejmujqce m.in. czgsc ul. Czynu
Spolecznego i zgodnie z umowE o dofinansowanie inwestycji, okres tnrualosci
projektu wynosi 5 lat od daty otrzymania ostatniej transzy srodkow i uptywa 19 maja
2016 r. W zwiqzku z powyzszym Zarzqd Powiatu bgdzie mogl rozpatrzyc
przedmiotowy wniosek po tym terminie.
W dniu 21 czerwca br. wptyngto ponownie pismo z Urzqdu Miasta Sulejowek,
w ktorym zwrocono sig o podjgcie stosownych czynnoSci w celu pilnego przekazania
zarzqdu na ww. odcinku w Sulejowku.

Naczelnik - Wojciech Osinski wyjasnil, ze stan prawny tej nieruchomosci jest
taki, 2e Miasto Sulejowek jest zarzqdcq prawie catego odcinka ul. Czynu
Spolecznego za wyjqtkiem skrzy2owania pomigdzy ul. Asfaltowq a ul. Przejazd.
Dodal, 2e Miasto Sulejowek w 2015 r. wystqpilo do Wojewody Mazowieckiego
o nabycie prawa wlasnosci swojej czgsci ul. Czynu Spolecznego. Wojewoda
prowadzqc postgpowanie wystqpil do Zarzqdu Powiatu o dokonanie podzialu
geodezyjnego i oddzielenie dzialki zalqtej pod drogq powiatowq, 2eby miasto moglo
nabyc pozostatq czQsc ul. Czynu Spolecznego,
Wyjasnit, 2e byl to koniec roku i nie mielismy Srodkow finansowych i udzielono
odpowiedzi, 2e rownie dobrze taki podzial moze wykonac Miasto Sulejowek po
uzgodnieniu z naszym zarzqdcq. Wojewoda wydal decyzjq potwierdzajqcq wlasnosc
dla Miasta Sulejowek na caly przebieg ul. Czynu Spofecznego obejmujqcego tak2e
drogg powiatowq. Dodat, ze nie odwotywalismy sig od tej decyzji, dlatego, ze nie
moglibysmy nabyc decyzlq wojewody wlasnosci tego odcinka. Wobec tego
skierowano pismo do Burmistrza Miasta Sulejowek, w kiorym zaproponowalismy
wydzielenie dzialek zajgtych pod drogq powiatowq i zapewnienie, ze pokryjemy
koszty podziatu i zwrocilismy sig o przeniesienie wtasnoSci w drodze darowizny tej
czgsci ulicy. W d.niu 7 lipca br. wplynqla odpowiedz, ze sprawa byla przedmiotem
obrad Komisji Srodowiska i Zagospodarowania Przestrzenn"go Rady Miasta
Sulejowek i komisja pozytywnie zaopiniowala propozycjq zawarcia umowy darowizny
i wymagana jest zgoda Rady Miasta Sulejowek, ktora bgdzie podjgta po przedlozeniu
dokumentacji podzialowej sporzqdzonej na koszt powiatu minskiego.
P. Wojciech Osinski powiedziaN, ze wlascicielem tego odcinka jest Miasto Sulejowek,
wigc nie mozemy uZyczyc im nieruchomosci, ktora jest ich wtasnosciq, a nie powiatu
minskiego. Wobec tego jedynym prawnym sposobem przekazania zarzqdu nad tym
odcinkiem jest tryb z ustawy o drogach publicznych (art. 1g ust. 4) na mocy
porozumienia, ale w tym zakresie potrzebna jest uchwata Rady Powiatu, a nastgpnie
uchwala Zarzqdu Powiatu i dopiero mo2na zawrzec porozumienie.



Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil sig z pytaniem, czy nie mozna bytoby
zlo2yc razem z Miastem Sulejowek wniosku o Srodki ze ,,schetyn6wek" w ramach
partnerstwa z gminq.
P, Wojciech Osinski powiedzial, 2e decyzla ZR|D przenosi te2 wtasnoSc
nieruchomosci i w takim przypadku trzeba byloby przenie6c wlasno6c tego odcinka
ul, Czynu Spolecznego na powiat, co spowoduje, ze Starosta z urzgdu ustala
odszkodowanie za nieruchomo5ci, ktore staly sig wlasnosciq wta6ciwych zarzqdcow,
Trzeba bgdzie ustalic odszkodowanie na rzecz Miasta Sulejowek. Zgodnie z ustawq
Starosta powinien w postepowaniu odszkodowawczym ustalic odszkodowanie,
Odszkodowania mozna siq zrzec dopiero w momencie, kiedy decy4a ustalajqca
odszkodowanie jest ostateczna, Dodai, ze jest jeszcze jeden problem, gdyz przy
oka4i wydania tej decyzji ZR|D, Irzeba wydzielic przy skrzyzowaniu tzw, trojkqty
widocznosci, nie sq to duze powierzchnie, ale Wydzial Architektury ma problem na
czyjq rzecz przeniesc wlasnosc tych trojkqtow,

Zarzqd Powiatu wydat dyspozycjq do poszukiwania rozwiqzania tej sytuacji,
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomo6ciami przedstawil pismo projektanta

sieci elektroenergetycznej, ktory zwrocil siQ z prosbq o wyrazenie zgody na
przeprowadzenie sieci kablowej Sredniego napiqcia oraz zdemontowanie
istniejqcego slupa sredniego napiqcia na dzialce o nr ew, BOS|17 w Mir'rsku
Mazowieckim (teren CKZiU). Wyjasnil, 2e chodzi o zmianq sieci napowietrznej na
siec kablowq,
Dodai 2e dyrektor CKZ|U w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowara powyzszy
wntoseK.

Zarzqd Powiatu jednogto6nie wyrazil zgodq na przeprowadzenie sieci kablowej
Sredniego napigcia oraz zdemontowanie istniejqcego slupa sredniego napigcia na
dzialce o nr ew. 865/17 w Minsku Maz.

Kolejno p. wojciech osiriski poinformowal, ze sed Rejonowy w Minsku
Mazowieckim wezwal Skarb Panstwa, Starostq Miriskiego oraz Powiat Minski, aby
stawic siq w dniu 14 lipca br, w celu przesiuchania w charakterze strony w sprawie
wniosku p, z udzialem Skarbu Panstwa, Starosty Miriskiego,
Powiatu Minskiego o zawezwanie do proby ugodowej, WyjaSnil, ze chodzi
o nieruchomosc w Janowie tj. ujawnienia w ksiqdze wieczystej p. jako
wlascicielki, ujawnienia podziatu dziatek, ktory zostaf wykonany zgodnie z decyzlq
Ministra Rolnictwa, Dodai, ze Sqd Wieczysto-Ksiggowy nie chce ujawnic tytulu z tego
wzglqdu, ze jest mala luka, gdyZ ostatnie zalwiadczenie Sqdu Hipotecznego jest
z 1944 r. i nie wiadomo co dzialo siq pozniej, zgingty mapy, ktore obrazowa{y jak ten
majqtek wyglqdal i sqd odmowil wpisania p. jako wrascicielki.
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial,2e nale2y uregulowac tq kwestig,
P. Wojciech Osinski zaproponowal, 2e swoje wqtpliwosci mozemy przedstawi6 na
rozprawie ugodowej ito jest kwestia sqdu, czy takq ugodg zalwierdzi. Dodal, ze nie
wie czy Sqd Wieczysto-Ksiqgowy bgdzie takq ugodg honorowal,

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki powiedzial, ze nie ma zadnego sporu, zeby
zawierac ugodg. Dodat, 2e mozna bytoby to zrobic w formie aktu notarialnego,
zgodnego oswiadczenia stron.
P Wojciech Ositiski zaproponowal,2e jezeli zostanie upowazniony to stawi siq na tej
sprawie i wyjasni, ze nie mozemy takiej ugody zawtzec, gdyz to nie jest ten tryb, nie
ma sporu migdzy stronami, wiqc na po co zawarcie ugody, Wyjasnit, ze powiat jest
za uregulowaniem tej kwestii, ale nie w tej formie,

Zarzqd Powiatu upowaznil naczelnika Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami
do reprezentowania Zarzqdu w powyzszej sprawie,



Ad. 9
Wicestarosta Krzyszlof Plochocki odczytal pismo, ktore wptyngto od

nauczycieli, pracownikow administracji i obslugi ZSA protest, w ktorym nie
zgadzajq siq z decy4qZarzqdu o odwolaniu p. Danuty Miraszewskiej (19 podpisow)
Nastgpnie odczytane zostalo drugie pismo pod, ktorym podpisafy siq 24 osoby, ktore
wyralajq wdziqcznosc za podjqte dzialania.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski dodat, 2e w piqtek otrzymalismy pismo
informujqce, 2e pani dyrektor nie bqdzie na posiedzeniu Zarzqdu bo przebywa na
urlopie.
Ponadto Starosta poinformowat, 2e na spotkanie zorganizowane w sprawacn
oswiatowych przyszla z-ca dyrektora ZSA z kopiq zwolnienia lekarskiego pani
dyrektor od dnia 4 lipca br.
Starosta wyjaSnit, ze jest taka sytuaqa, 2e skutecznego dorqczenia uchwaly pani
dyrektor do dnia dzisiejszego nie ma. Natomiast zostata poinformowana telefonicznie
przez Wicestarostg w obecnosci naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji i radcy
prawnego, a uchwaNa zostata dostarczona do szkoly. Jezeli korespondencja nie
bqdzie odbierana to mamy 14 dni i wowczas uznaje siq, ze nastqpito skuteczne
dorgczenie . W zwiqzku z tym nalezy oglosic konkurs.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czy z-ca dyrektora
przylgla funkcjg p.o. Dyrektora.
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e przyjqla funkcjq, pokwitowala
odbior uchwaty i na dzien dzisiejszy rezygnaqi nie ma. Dodal, ze obecnie jest proba
zwolania nadzwyczaj nej Rady Pedagog icznel.
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e gdyby 8 lipca br. ogloszony zostal
konkurs, jest dwa tygodnie na zglaszanie kandydatow do komisji konkursowej,
wowczas 25 lipca br. Zarzqd moglby podjqc uchwaNq o powotaniu komisji
konkursowej.
Wicestarosta dodat, ze termin sktadania ofert do 28 lipca br. i 5 sierpnia br. mogtoby
siq odbyc pierwsze posiedzenie komisji konkursowej.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie podjqt decyzjq o ogloszeniu konkursu na
stanowisko dyrektora Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz.

Ad. 10
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

w sesji letniej 13 nauczycieli ubiega sig o nadanie stopnia awansu zawodowego
i w zwiqzku z tym nale2y powotac komisje egzaminacyjne w skladzie: przedstawiciel
organu prowadzqcego, przedstawiciel kuratorium o6wiaty, dyrektor szkoly,
dwoch ekspertow z listy MEN i na wniosek nauczyciela przedstawiciel zwiqzku
zawooowego.

Nastgpnie przedstawila projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajEcego sig o awans na stopier'r nauczyciela
mianowanego (dla p. Wandy Klukowskiej). Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaNy Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogloSnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 348/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.



Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Tomasza Kowalskiego).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarz4d Powiatu podjql uchwatg Nr 349/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p. Alana Grabek).
Przeprowadzono gNosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 350/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostaf projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p Marii Gorskiej)
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 351/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p. Karola Wincentego Czmocha).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwafy Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 352/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powotania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p Adama Jacka Piskorza)
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 353/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p. Marty Magdaleny Zaborowskiej)
Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 354/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.



Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Katarzyny Rek- Bakuty)
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 355/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Kolejno odczytany zostat projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Kaliny Julir Kurczewskiej -Zaganczyk).
Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 356/16 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Kolejno odczytany zostaf projekt uchwaly w sprawie powotania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Michata Mariusza Abramowskiego).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 357/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Jacka Kosieradzkiego).
Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednogtoSnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 358/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajEcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Jadwigi Cudnej)
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 359/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Kolejno odczytany zostal projekt uchwaiy w sprawie powofania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego (dla p. Stanislawa Jana Szlagora).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed nogtoSn ie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNq Nr 360/16 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.



Ad,11
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji przedstawila wniosek dyrektora

Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Mihsku Maz. z prosbq o utworzenie
dodatkowego czwartego oddzialu na poziomie klas pierwszych gimnazjum od
najblizszego roku szkolnego 201612017. Dodala, ze w tegorocznej rekrutacji wpiynglo
136 podan do gimnazjum, a oryginalnych dokumentow 112, co pozwala na
utworzenie czterech oddzialow klas pierwszych (28-osobowych). Wyja6nita ,2e za rok
bqdzie likwidacja gimnazjow poprzez wygaszanie, czyli nie bqdzie prowadzony
nabor.

ZarzEd Powiatu jednogtoSnie wyrazil zgodq na utworzenie dodatkowego
czwartego oddzialu na poziomie klas pierwszych gimnazjum od najblizszego roku
szkolnego 201612017.

Kolejno przedstawiony zostat wniosek nauczycieli przedmiotow
gastronomicznych w ZSA w Minsku Maz. z prosbq o umozliwienie stworzenia
stanowiska samodzielnego kierownika ksztalcenia praktycznego dla pracowni
gastronomicznej w ZSA (ze znizkq godzin i z dodatkiem funkcyjnym).

Zarzqd Powiatu przyjql do wiadomosci powyzszy wniosek, bez podejmowania
decyzji w tym zakresie.

Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek dyrektora Zespolu Szkol
im, M. Skfodowskiej - Curie w Minsku Maz. o wyrazenie zgody na 1 etat pedagoga
specjalnego dla 6 uczni6w posiadajqcych orzeczenia wydane przez Poradnig
Psycholog iczno-Pedagog icznq.
Wyjasnila, 2e zgodnie z rozporzqdzeniem MEN w sprawie warunkow organizowania
ksztalcenia, wychowania i nauki dzieci, w szkotach ogolnodostqpnych, w ktorych
ksztalceniem specjalnym sE objgte dzieci i uczniowie posiadajqcy orzeczenia
o potrzebie ksztalcenia specjalnego wydane ze wzglgdu na autyzm, Zespol
Aspergera lub niepelnosprawnoSci sprzgzone, zatrud nia siq dodatkowych nauczycieli
posiadajqcych kwalifikacje w zakresie pedagogiki specjalnej lub specjalistow.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e z tych 6 uczniow dwoch uczniow posiada
orzeczenia ze wzglqdu na autyzm.

P. Marek Pachnik zwrocil sig z zapytaniem, czy dodatkowy nauczyciel
powinien byc zatrudniony do kazdego ucznia z orzeczentem.
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, ze przepis tego nie okresla.

Zarzqd Powiatu wyrazil kierunkowq zgodg, ale sprawq pozostawiono jeszcze
do wyjaSnienia,

4d.12
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk odczytala projekt uchwaty w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Centrum Ksztalcenia Zawodowego
i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim do realizacji zadania inwestycyjnego.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 361/16 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego
w Minsku Mazowieckim do realizacji zadania inwestycyjnego.



Ad. 13
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek przedstawif wniosek Burmistrza Miasta

Sulejowek o zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zaliczenia do kategorii drog
gminnych dwoch drog tj ul Sikorskiego o dl. 193 mb. iul. Kalinowej o dN. '158 mb.
Dodal, 2e ZDP pozytywnie zaopiniowalo powyzszy wniosek.

Dyrektor ZDP odczytal projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyqi
zaliczenia drog na terenie Miasta Sulejowek do kategorii drog gminnych. Nastqpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial siq
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 362116 w sprawie zaopiniowania
propozycji zaliczenia drog na terenie Miasta Sulejowek do kategorii drog
gminnych.

4d.14
Dyrektor ZDP przedstawil wniosek zloZony przez Zarzqd Drog Miejskich

w Minsku Mazowieckim dotyczqcy wydania opinii w zakresie zadania Rozbudowa ul.
Dqbrowki w Minsku Maz.
P. Andrzej Solonek przypomnial, 2e z dniem 1 stycznia br. odcinek ul. Dqbrowki
zmienil kategoriq na drogg gminnq, a powiat przejql ul. Mickiewicza.
Dodal, 2e Miasto Minsk Maz. w zwiqzku z planowanq inwestycjq przedstawil
materialy do wydania opinii. Rozbudowa tej drogi obejmuje przystosowanie jej do
warunkow miejskich, m.in, przybqdzie ponad 90 miejsc parkingowych.
Dodat, 2e ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowal przedstawione materialy
do wydania opinii dla zadania ,,Rozbudowa drogi gminnej - ulicy Szpitalnej w Minsku
Mazowieckim".

Ad.15
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwafy w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. WyjaSnila, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biezqcych onz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczyly.
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
- Zespotu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni.
Skarbnik Powiatu przedstawila wniosek prezesa Fundacji ,,Dzigkujemy za wolnoSc"
o przyznanie kwoty 3.500 zl na organizacjg obchodow 72-rocznicy wybuchu
Powstania Warszawskiego. W ramach obchodow planowane jest przeprowadzenie
na terenie Sulejowka, Halinowa, Minska Mazowieckiego, Stanislawowa, Cegtowa.
Mrozow i Kafuszyna licznych przedsigwziqc majqcych przypomniec mieszkancom to
wydarzenie.

Zarzqd przyznal kwotg 3.500 zl z rezerwy budzetowej.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Jan Tarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly.



- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie byto.

ZarzEd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 363/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 20'16 rok.

Ad. 16
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie sig 25 ripca br. o godz. 9.00.

Ad. 17
Protokot posiedzenia w dniu 4 lipca 2016 r. zostaf przyjqty jednoglosnie.

Ad. 18
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy szlof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


